
Prvič smo ocenjevali
zunanjo urejenost oš
Na občnem zboru Turističnega društva Ljubljana Moste-Polje, ki je

bilo v začetku leta, je bila sprejeta tudi pobuda, da v vsakoletno
ocenjevanje videza in urejenosti vključimo osnovne šole. Pobuda je bila
sprejeta in v jeseni opravljena.

Ocenjevati zunanji videz naših os-
novnih šol je naporno, vendar zani-
mivo in poučno opravilo. Ogled naših
osnovnih šol, seveda čisto od blizu,
priporočam marsikomu, predvsem pa
našim delegatom, politikom in arhitek-
tom. Prvim in drugim zato, da bi videli
in vedeli za dimenzije teh mogočnih in
številnih stavb, ki so večinoma v naj-
lepšem naravnem okolju, zgrajene pa
so bile s samoprispevkom Ljubljanča-
nov. Arhitektom in še zlasti študentom
arhitekture pa zato, da bi videli, kako
neprimerno je pri gradnji osnovnih šol
uporabljati premalo trdne ali nepreiz-
kušene materiale. Zato je nekatere os-
novne šole težje vzdrževati in se ob
silnem vsakodnevnem »prometu« hi-
treje starajo kot druge. Sicer pa imamo
v naši občini malo starih šol. Kljub
temu se na stavbi. dvorišču. parku in
športnem igrišču hitro opazi gospodar
ter marljivost hišnika. Mlahava polom-
ljena plastična senčila, raztrgane
mreže v ograjah, razbite šipe, korita
brez zelenja, smeti ob grmovnicah in
podobne nemarnosti - vse to je ob
naših osnovnih šolah. Najpogostejša
grdobija pa so s spreji popisani zidovi.
Tega je veliko več na mestnih osnovnih
šolah kot na primestnih ali podežel-
skih. Od mestnih OŠ se grafitom
uspešno postavlja ob robu le OŠ Nove
Fužine. Vse napise sproti prepleskajo.
Ta arhitekturna lepotica je naša naj-

mlajša osnovna šola. Z igrišči se dotika
fužinskega gradu in skupaj z novim
mostom ter okolico gradu predstavlja
arhitekturno najlepše obdelan kos
naše občine. Del njene najbližje oko-
lice še urejajo, zato jo v letošnje oce-
njevanje še nismo vključili. Izreden
vtis je na nas naredila okolica OŠ ob
Litijski cesti v štepanjskem naselju.
Pokošena trava, brezhibno Športno
igrišče, ostrižena živa raeja, nikjer (ra-
zen v koših) odvrženega papirja. vse
nadvse vzorno, za najvišje število točk.
Ko smo si ogledali še šolsko stavbo, pa
smo bili v hipu razočarani. Z barvnimi
spreji popacane vhodne stene in grafiti
na telovadnici so bili vzrok, da ta os-
novna šola ni dobila največ točk. Do-
bila jih je OŠ Edvarda Kardelja v Po-
lju.

Tudi ta ni povsem brczhibna. vendar
sta glede na starost (34 let) in veliko
število otrok (575, pred leti pa še več)
njen zunanji videz in urejenost nepo-
sredne okolice zgledna.

Naša splošna ocena je. da imamo
v naši občini večinoma lepe osnovne
šole, ki so glede na nenehno pomanj-
kanje denarja še razmeroma dobro
vzdrževanc - nekatere bolj, druge
manj skrbno. Namen Turističnega dni-
štva Ljubljana MosJe-Polje je z ucenje-
vanjem spodbudili osnovnosolske ko-
lektive k še večji skrbi za urejeno oko-
Ije našega življenjskega prostora.
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